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Abstract (en)
Furnace lintel of the type formed by a hollow caisson provided with tubes in which a heat-exchanging fluid circulates. The walls of the caisson (3) are
formed by tubes (4) in which the heat-exchanging fluid circulates, and by flat irons (5) welded to the tubes and spacing the latter. The protection of
the walls against radiation and against the convection of the furnace fumes is obtained by a refractory lining (6-7) held by a metal frame (8) to which
the flat spacer irons (5) are fixed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Linteau de four du type constitué par un caisson creux pourvu de tubes dans lesquels circule un fluide caloporteur. Les parois du caisson (3) sont
constituées par des tubes (4) dans lesquels circule le fluide caloporteur et par des fers plats (5) soudés sur les tubes et entretoisant ces derniers. La
protection des parois a I'encontre du rayonnement et de la convection des fumées du four est obtenue par un garnissage réfractaire (6-7) maintenu
par un cadre métallique (8) sur lequel sont fixés les fers plats entretoises (5).
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